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Onze kracht
zit in creatie
met resultaat.
Van logo ontwerp tot belettering van je auto en van 
websites tot gekoppelde inschrijfsystemen. Je kunt het
zo gek niet bedenken of we kunnen het visueel en 
technisch realiseren. Wij geloven in de mix techniek, 
creatie en communicatie en zijn hierdoor op een breed 
terrein inzetbaar. Offline en online, alles kan!

22

15

11

8
COLOFON
Eindredactie:
Kees van den Groenendaal  
Henny Sloots
 
Redactie: 
Nico van der Palen, Rob Mutsaerts
Peter van Hoek, Michiel Thurlings
Henk Thijssen, Henny Sloots
 
Columns:
Paul Krieckaert, Graspol

Coördinatie jeugdredeactie:
Michiel Thurlings

Jeugdredactie:
Joep van Mierlo, Stijn Borgers

Fotografie:
Egon van der Linden
Wilma Cuijten, Gernie Henselmans

Bezorging:
Nico van der Palen

Contact:
link@rksvheeze.nl

Vormgeving:       
tableaux  /  www.tableaux.nl

Advertentieverkoop:
sponsor@rksvheeze.nl

Algemene info: 
www.rksvheeze.nl
info@rksvheeze.nl

Gehele of gedeeltelijke overname van het 
gepubliceerde in dit blad is, behoudens 
toestemming van de redactie, niet 
toegestaan.

OPVALLEND
EINDE

SEIZOEN
HEEZE 1 BEGINT 
MET VEEL 
VERANDERINGEN

NACOMPETITIEAVONTUUR
HEEZE 1

WE KUNNEN
HET HELE JAAR
DOOR TRAINEN

INHOUD



54

Het Lambrek heeft een hele metamorfose 
ondergaan. Het kunstgrasveld is aangelegd 
en de LED verlichting brandt al. Het kunstgras 
in combinatie met nu óók verlichting op veld 
2 geeft ons veel meer mogelijkheden om 
te trainen en de belasting van de velden te 
beperken. Nu komen we natuurlijk bij het 
volgende punt: wie mag wanneer op het 
kunstgras spelen en trainen? Daar gaan jeugd 
en senioren zich nog over buigen met Jan en 
Marini.

Ook hebben we een tractor aangeschaft om 
straks het kunstgrasveld te kunnen borstelen 
én andere arbeidsintensieve werkzaamheden te 
kunnen doen. Denk daarbij aan het bladblazen, 
het opzuigen van eikels, het trekken van een 
aanhanger, enz. Er zijn daarnaast nog diverse 
“onzichtbare” stappen gezet. Het hele terrein 
heeft nu ook mantelbuizen in de grond liggen om 
straks makkelijk kabels te kunnen leggen voor 
bijvoorbeeld WiFi, of stroomvoorziening: allemaal 
mooie verbeteringen.

Bij al die verbeteringen van de accommodatie, 
mag onze organisatie natuurlijk niet achterblijven. 
Wij hebben uw hulp daarbij nodig. We zijn druk 
doende met de opvolging van Peter Bancken. Peter 
heeft de afgelopen jaren de jeugdafdeling geleid 
en gaat ons bij de komende ALV verlaten. Bij deze 
nog eens een dringende oproep aan onze leden: 
meldt u aan of geef het bestuur een tip! 

VOORZITTER AAN HET WOORD
TEKST: PAUL KRIECKAERT

HET
LAMBREK

Los van de nood om een nieuw bestuurslid te 
vinden voor de jeugd, hebben we natuurlijk altijd 
behoefte aan hulp op allerlei gebied. Dat kan als 
lid van een commissie tot en met het een paar 
keer per jaar de LINK bezorgen. Er zijn ook talloze 
klussen die heel weinig tijd kosten! 

Laten we daarnaast zorgen dat we elkaar zo weinig 
mogelijk ergernis bezorgen en indien gewenst: 
schakel het bestuur in! Het is echt niet zo, dat wij 
altijd op de hoogte zijn van misstanden, ergernis 
of zelfs onderlinge onmin. Maar, als gezegd, 
voorkómen is beter dan genezen. Denk met elkaar 
mee en denk niet alleen aan je eigen directe 
belang.

Eén voorbeeld: we hebben met de introductie 
van de lockers afgesproken dat ieder team 
verantwoordelijk is voor de spullen die uitgereikt 
zijn. Als er ballen verdwenen zijn, willen we die 
graag voor de helft vergoed hebben door de 
betreffende teams. Meedenken betekent dat de 
betreffende trainers/leiders positief reageren op 
de vraag om de vergoeding te regelen. We praten 
vaak over een paar euro per speler, maar voor de 
club is dat een grote kostenpost. Dit jaar missen 
we voor zo’n 1200 euro aan ballen! 

Op naar een nieuw seizoen.

Ik wens iedereen een goede gezondheid,
en pas op uzelf!

Tot ziens op het Lambrek.

Paul Krieckaert
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PVC
Linoleum

Tapijt
Plinten

Gietvloeren

Raymond Spaan Vloeren
Telefoon: 06 2704 8527

Email: raymondspaan@outlook.com
Windrecht 7     5591 KW     Heeze

volg ons op Facebook

SPONSOR IN BEELD
TEKST: PETER VAN HOEK  /  BEELD: WILMA CUIJTEN

ALBERT HEIJN
BOONAERTS
Reeds sinds jaar en dag ondervinden 
vele verenigingen binnen onze 
Heezerse gemeenschap op enigerlei 
wijze de financiële steun - en daarmee 
de grote mate van maatschappelijke 
betrokkenheid - van onze plaatselijke 
AH-supermarkt. Niet op de laatste 
plaats geniet ook de RKSV Heeze 
reeds decennia van deze bijzondere 
loyaliteit welke vooral tot stand is 
gekomen dankzij de inbreng van 
ondernemersfamilie Boonaerts en met 
name van Joris Boonaerts als huidig
AH-directielid in het bijzonder.

Wat te denken van de unieke en 
tevens ludieke AH-fotoclubactie voor 
onze jeugdleden (inmiddels alweer 
tig jaren geleden) waarbij van elk 
jeugdlid afzonderlijk een professionele 
portretfoto werd gemaakt en er een heuse 
verzamelwoede ontstond om zo snel en 
zoveel als mogelijk foto’s te verzamelen 
om deze vervolgens te plakken in het 
bijgeleverde en zeer fraaie fotoplakboek. 
Nog steeds betekenen deze plakboeken 
in menig voetballend gezin een verrijking 
alsmede een blijvende herinnering aan het 
voetbalverleden van onze jeugd.

Niet gering zijn bovendien de overige 
sponsorbijdragen die AH-Boonaerts 
met hoge frequentie in de RKSV Heeze 
investeert. Zo worden door AH-Boonaerts 
met enige regelmaat de nodige tenues 
en/of shirts (bedrukt met het AH-logo) 
aan de club - en in het bijzonder aan onze 
voetballende dames - ter beschikking 
gesteld. 

Het LINK-magazine dat voor u ligt, zou 
een minder fraai uiterlijk hebben wanneer 
niet door AH-Boonaerts hierin al sinds 
het ontstaan wordt geadverteerd. Ook 
ons mooie sportpark wordt sinds jaar en 
dag verrijkt met het inmiddels vertrouwde 
Albert Heijn-Boonaerts reclamebord naast 
ons hoofdveld.

De RKSV Heeze dankt dan ook bij deze 
Albert Heijn-Boonaerts en met name Joris 
Boonaerts bijzonder hartelijk voor de reeds 
jarenlange steun en vertrouwen dat hij in 
onze vereniging stelt.
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TEKST: ROB MUTSAERTS

Profclubs vinden het niks, 
amateurverenigingen vinden het ideaal: 

kunstgras. Ook amateurclubs spelen 
hun wedstrijden doorgaans liever op 

natuurgras, maar wat de trainingen 
betreft, is het prettig te weten dat die 

altijd door kunnen gaan. Doorgaans 
zijn trainingsvelden rond december 

helemaal aan gort gespeeld en is het 
daarna baggeren geblazen. Kunstgras 

kent geen seizoensperikelen. En je 
hebt geen last van kuilen of gaten en 

ook niet van engerlingen en dat soort 
beestjes dat zich tegoed doet aan 

je speelveld. Het spel is wel anders, 
maar de meest recent ontwikkelde 

kunstgrasmatten benaderen steeds 
meer de eigenschappen van natuurgras.

WE KUNNEN
HET HELE JAAR
DOOR TRAINEN

Het is zover: onze RKSV Heeze heeft 
nu ook een kunstgrasveld: veld 3. Joep 
Swaans:  “Het traject begon écht concreet 
te worden in 2016. Paul Krieckaert was 
degene die het initiatief nam. In 2017 heeft 
dat geleid - in samenspraak met Hockey 
Heeze - tot de vorming van “Masterplan 
Lambrek”. Dit Masterplan zorgde ervoor 
dat in 2018 budget is vrijgemaakt door 
de gemeenteraad om de haalbaarheid te 
onderzoeken. Gedachte van het Masterplan 
was en is om het sportpark naar een hoger 
niveau te tillen qua aanbod en exploitatie”.

Het duurde even voordat het project echt 
in gang werd gezet. In 2019 heeft onze club 
een aanvraag ingediend voor budget voor 
het Masterplan. Drie jaar later ontvingen 
wij na talloze complicaties die zand in 
de machine strooiden het verlossende 
bericht:  goedkeuring. Daarna ging het 
snel. Inmiddels ligt het veld er. Joep: “Sinds 
november 2021 is de vereniging in gesprek 
gegaan met de gemeente, in de persoon 
van Thijs van der Lans. Dit waren altijd 
positieve gesprekken waarbij de gemeente 
ons de vrijheid en ruimte heeft gegeven om 

onze eigen invulling te geven wat betreft 
onze wensen. Kunstgras is namelijk in alle 
soorten verkrijgbaar. In dat proces loop je 
tegen heel wat praktische dingen aan waar 
antwoord op moet komen: welk ‘grassoort’ 
zouden we kiezen, waar moet het veld 
komen te liggen, hoeveel bomen  moeten 
er dan gekapt worden of eventueel nieuw 
geplant, krijgen we daar wel de benodigde 
vergunningen voor en hoeveel tijd gaat 
daar wel niet overheen, dan komt ook nog 
het Waterschap in beeld dat waarschijnlijk 
een mening heeft over de afwatering, enz. 
enz. 

Wie ‘kunstgras’ zegt, denkt meteen aan 
autobanden, kurk en brandwonden, kortom 
aan de zogeheten infill. Joep: “Ook wat 
de betreft de infill hebben we de nodige 
deskundigen geraadpleegd en zijn zo 
tot ons besluit gekomen: geen kunststof 
korrels en geen gemalen autobanden”. 

Naast de nodige tegenvallers en 
vertragingen, is de conclusie van Joep: eind 
goed, al goed: “Achteraf gezien, nu het veld 
helemaal klaar is, zijn er ook meevallers te 
noemen. Een absolute meevaller is dat het 
gelukt is het veld in gebruik te nemen vóór 
de start van de nieuwe competitie. Toen wij 
halverwege het traject zagen dat er al één 
maand vertraging opgelopen was, hadden 
wij in het bestuur niet het idee dat dit zou 
lukken. Nog een meevaller is de bereidheid, 
kennis en kunde geweest van een aantal 
vrijwilligers om tijd en energie te steken in 
voorbereidende werkzaamheden. Als wij 
dat allemaal hadden moeten uitbesteden 
dan had dat een flink gat geslagen in de 
begroting.

Speciale dank gaat uit naar Marini en 
Koen Schenkels, Jan Brouwers, Jan van 
Maasakkers, Job en Koen Duijts, Daan 
Dijstelbloem en Job van den Bersselaar. 
Een andere meevaller is het vertrouwen 

geweest dat de gemeenteraad heeft 
uitgesproken door akkoord te geven op de 
aanzienlijke verhoging van het budget. 
Echte tegenvallers met echte impact zijn 
ons gelukkig bespaard gebleven”.

Jan van Maasakkers vult aan: “Kleinere 
tegenvallers waren er natuurlijk wel. Dat 
kan bijna ook niet anders met zo’n groot 
project. Er was gedoe met de rijplaten - 
nodig om de weg te beschermen tegen 100 
zware vrachtwagens gevuld met geel zand. 
Soms kwam iemand niet opdagen hetgeen 
de logistiek in de war gooide. Een lekke 
band zorgde voor meer vertraging dan 
gebruikelijk omdat de vervangende wagen 
uit Barendrecht moest komen. Een forse 
regenbui zorgde ervoor dat de ondergrond 
weer drooggemaakt moest worden door 
het te eggen. Gelukkig zorgde overvloedige 
zon dat het toch weer redelijk snel opgelost 
was.

De KNVB deed ook nog een duit in het 
zakje door het veld twee keer af te keuren. 
Dan werden er ook nog twee lichtmasten 
afgekeurd en bij het plaatsen van de 
nieuwe werden sporen getrokken in 
het veld en de beregening en passant 
meegetrokken. Enfin, dan snap je waarom 
het oorspronkelijke schema niet gehaald 
werd”. Maar uiteindelijk geldt: eind 
goed, al goed. We hebben een prachtige 
kunstgrasmat waar we nog veel plezier aan 
gaan beleven. 

KUNSTGRASVELD
TEKST: ROB MUTSAERTS
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Ondernemen
is durven...

Financiële energie
voor het MKB.
Voor een vrijblijvende kennismaking of
een adviesgesprek neem contact op met 
één van onze adviseurs, bijvoorbeeld
Rob van Oort of Eric van Heugten.

Postbus 149
5590 AC Heeze
Jan Deckersstraat 32-34
5591 HS Heeze

Tel: 040 - 224 0000
info@finergie.nl
www.finergie.nl

NACOMPETITIE HEEZE 1
TEKST: HENNY SLOOTS  /  BEELD: GERNIE HENSELMANS

NACOMPETITIE-
AVONTUUR HEEZE 1
Voor het begin van de competitie 
in het seizoen 2012-2022 was de 
doelstelling van Heeze1 handhaving 
in de eerste klasse en als dat gehaald 
zou worden, was het seizoen meer 
dan geslaagd. Dat de zaken soms wat 
anders kunnen verlopen dan menigeen 
vooraf dacht, bewees Heeze 1 afgelopen 
seizoen door op eigen kracht de derde 
periodetitel binnen te slepen en zo in 
de nacompetitie voor promotie naar de 
hoofdklasse (vanaf dit seizoen vierde 
divisie) te gaan spelen.

Met een fraaie overwinning op Wilhelmina 
’08 in de laatste competitiewedstrijd 
werd de derde periodetitel voor de neus 
van concurrent Geldrop weggekaapt en 
bovendien eindigde Heeze op een knappe 
derde plaats achter Wittenhorst en 
kampioen Venray. Het behalen van deze 
periodetitel werd als een kampioenschap 
gevierd, maar al snel was de focus gericht 
op de eerste wedstrijd van de nacompetitie, 
die al op de donderdag daarna gespeeld 
moest worden. 

Tegenstander was een oude bekende, 
Chèvremont uit Kerkrade. In de reguliere 
competitie werd in Kerkrade nog kansloos 
met 4-0 verloren, maar op Het Lambrek 
versloeg Heeze de Limburgers in een 
spannende wedstrijd met 2-1. Dit bleek 
de opmaat te zijn voor een sterke laatste 
periode waarin de periodetitel werd 
binnengesleept. Heeze begon op 9 juni 
ijzersterk aan de wedstrijd en kwam al 
snel op 2-0. Chèvremont kwam nog even 

op 2-1, maar dit was tevens het laatste 
wapenfeit van de Limburgers en Heeze liep 
probleemloos uit naar 6-1. Verslaggever 
Wil van den Heuvel van het Eindhovens 
Dagblad was lyrisch in zijn commentaar. 
De kop “Surpriseparty op Het Lambrek: 
Heeze walst over Chèvremont heen” was 
nog maar een voorproefje. Van den Heuvel 
vervolgt: “Supertandem Gijs Moerenhout 
en Jorg van Galen schoot met scherp. De 
beide razendsnelle aanvallers tekenden 
beiden voor een hattrick. Moerenhout 
genoot na afloop zichtbaar.” Daarna volgt 
een heldere analyse van de wedstijd en het 
afgelopen seizoen door Gijs Moerenhout: 
“Een prachtige eerste helft was de basis 
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Om de hoofdklasse te bereiken zou Heeze 
nog drie rondes moeten overleven. De 
eerstvolgende wedstrijd stond al meteen 
op zondag 12 juni gepland uit tegen TAC 
’90 uit Den Haag. Ook al was het kort dag, 
vanuit het bestuur werd alles in het werk 
gesteld om op deze korte termijn toch nog 
een bus naar Den Haag te regelen. Het had 
wel de nodige moeite gekost, maar het 
was gelukt en zo vertrok op een zonnige 
zondag 12 juni al om 10.00 uur een bus 
met de selectie en toch nog een vijftiental 
supporters naar Den Haag. Onderweg 
werden we nog op de hoogte gehouden 
van de perikelen rondom de laatste 
competitiewedstrijd van Heeze 2, maar 
daarover meer elders in deze Link. 

De sfeer onderweg was zeer gezellig en 
dankzij Nico van de Palen kregen we ook 
nog een mooie stadsrondrit door Den 
Haag. Fred Doezé had vooraf informatie 
ingewonnen hoe Sportpark De Verlichting 
het makkelijkst te bereiken was, maar 
Nico had een, volgens hem, betere route. 
Via diverse smalle straatjes kwamen we 
bij het sportpark, waar een bestuurslid 
van TAC ’90 de bezoekers al opwachtte en 
een parkeerplaats in de buurt wees. Het 
moderne sportpark lag ingeklemd tussen 
de hoogbouw in de wijk Moerwijk-West. De 
ontvangst was allerhartelijkst. Terwijl de 
selectie zich afzonderde voor een lunch en 
wedstrijdbespreking werden de supporters 
uitgebreid gewezen op de culinaire 
mogelijkheden uit de Surinaamse keuken 
die de ruime kantine te bieden had. Het 
was duidelijk dat deze club in de wijk ook 
een sociale functie had, want vele gezinnen 
kwamen hier eten halen en de club was ook 
een ontmoetingspunt voor veel mensen. De 
broodjes en de Surinaamse nasi smaakten 
ook uitstekend. Om 14.30 uur begon dan 
de wedstrijd en Heeze was langs de lijn 
toch nog goed vertegenwoordigd, want 
verschillende Heezenaren waren op eigen 
gelegenheid naar Den Haag gekomen. 

voor deze geweldige prestatie,” lachte 
de aanvaller die binnen een kwartier drie 
keer scoorde. “We weten iedere keer weer 
te verbazen. Toen we vier jaar geleden 
kampioen werden in de tweede klasse 
dacht iedereen: dit is ons eindstation. Dan 
halen we het jaar daarop de voorronde 
van de KNVB-beker en dan nu dit weer. De 
verwachtingen vooraf aan het seizoen was 
er een van: als we maar niet degraderen,” 
keek Moerenhout nog even op het seizoen 
terug. “We kennen onze eigen kracht 
niet. Met ons geweldig collectief wil ik nog 
weleens zien waar onze grenzen liggen. 
Dit is voor een ploeg als Heeze echt uniek.” 
Van den Heuvel besluit het verslag door te 
vermelden dat de eerste 45 minuten een 
galavoorstelling waren, waarin Heeze met 
een ruststand van 5-1 de Zuid-Limburgers 
nog spaarde. In het tweede bedrijf kon 
Heeze het zich zelfs permitteren om twee 
versnellingen terug te schakelen en zo de 
wedstrijd eenvoudig kon uitspelen, aldus 
Van den Heuvel.
 

NACOMPETITIE HEEZE 1
TEKST: HENNY SLOOTS  /  BEELD: GERNIE HENSELMANS

In de eerste helft was de thuisploeg 
duidelijk de sterkste en had Heeze het 
moeilijk tegen deze technisch zeer vaardig 
spelers met de nodige ervaring in de 
zaal. Zij konden bijzonder goed uit de 
voeten op het kunstgras. Toch leverden 
de vele kansen vooralsnog geen Haagse 
doelpunten op en Heeze kon er een 
enkele keer zelfs gevaarlijk uitkomen in de 
omschakeling.

Alles leek erop, dat de rust doelpuntloos 
gehaald zou worden, maar in de 42e 
minuut kwam TAC ’90 toch op een 
verdiende voorsprong. Ondanks deze 
achterstand heerste er bij de meegereisde 
supporters toch een zeker optimisme en ze 
zouden zeker niet teleurgesteld worden. In 
de tweede helft kwam Heeze met de wind 
in de rug steeds beter in zijn spel en er 
ontstonden diverse mogelijkheden, maar 
tot doelpunten kwam het vooralsnog niet. 
Bij de Hagenezen begonnen de krachten 
langzamerhand af te nemen en Heeze bleef 
erin geloven. In de 88e minuut werd Heeze 
beloond toen Gijs Moerenhout na een 
hoge bal die door de Haagse verdediging 
niet goed verwerkt kon worden, uit een 
onoverzichtelijke situatie voor het doel 
de verdiende 1-1 in het doel kon werken. 
Het contingent Heezer supporters maakte 
zich al op voor een verlenging en hield er 
rekening mee dat het wel eens een latertje 
kon worden.

Zover liet TAC ’90 het echter niet komen en 
vrijwel vanaf de aftrap scoorde het na een 
mooie combinatie 2-1. In de resterende 
extra-tijd drong Heeze nog wel aan, maar 
de 2-2 bleef uit. Uiteraard heerste er 
teleurstelling en menigeen vroeg zich af 
wat de uitslag geweest zou zijn als deze 
wedstrijd op Het Lambrek gespeeld zou zijn 
(dat kunnen we overigens op 6 november 
zien als TAC ’90 de tegenstander van Heeze 
zal zijn in de nieuwe competitie). 

Hoewel Heeze de derde ronde niet 
gehaald heeft, kan er absoluut 
teruggekeken worden op een zeer 
geslaagd seizoen, waarin na het behalen 
van de derde periodetitel toch maar mooi 
twee rondes in de nacompetitie voor 
promotie gespeeld zijn. Toen voor het 
seizoen het woord nacompetitie viel werd 
er nog gesproken over het voorkomen van 
nacompetitie voor handhaving in de 1e 
klasse en uiteindelijk is er nacompetitie 
gespeeld voor promotie naar de 
hoofdklasse (vierde divisie).

Wat Heeze 1 de afgelopen seizoenen 
heeft laten zien, mag gezien worden als 
pure promotie voor het amateurvoetbal 
in een wereld waarin het begrip amateur 
niet door alle verenigingen hetzelfde 
wordt geïnterpreteerd. Kortom, weer een 
seizoen om trots op te zijn!

NACOMPETITIE HEEZE 1
TEKST: HENNY SLOOTS  /  BEELD: GERNIE HENSELMANS
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NIEUW SEIZOEN HEEZE 1
TEKST: NICO VAN DER PALEN  /  BEELD: GERNIE HENSELMANS

SEIZOEN HEEZE 1 
BEGINT MET VEEL 
VERANDERINGEN
Een nieuwe hoofdtrainer, de nieuwe 
competitie-indeling, verschillende 
nieuwe spelers en een nieuw 
kunstgrasveld: inderdaad nogal wat 
veranderingen. Nou zijn een aantal van 
deze wijzigingen niet ongebruikelijk, 
maar ze komen wel allemaal tegelijk. En 
dat zal even wennen zijn.

Een hoofdtrainer wordt wel een passant 
genoemd. En toen Ronald Tielemans 
aangaf aan het eind van het vorige seizoen 
te willen stoppen met het trainerschap, 
diende er een nieuwe “voorbijganger” 
gezocht te worden. Gelukkig slaagde 
bestuurslid seniorenzaken Peter de Ruijter 
en de mensen van het Technisch Hart erin 
om die te vinden. Goeran van den Heuvel 
werd bereid gevonden om de vacature in te 
vullen. In LINK 5 van vorig seizoen is hij aan 
u voorgesteld.

Dan de nieuwe competitie-indeling. Niet 
meer richting Zuid II, maar de andere 
kant op. Clubs uit het Eindhovense, de 
regio’s Tilburg en Bergen op Zoom en zelfs 
Den Haag en Leiden worden de nieuwe 
tegenstanders.

We begonnen net aan de Limburgse clubs 
te wennen en keken uit naar de derby’s 
tegen het gepromoveerde Someren, maar 
helaas, de KNVB besliste anders.

De ritjes naar Zuid-Limburg maken 
plaats voor die naar West-Brabant en de 
Randstad. Dat clubs uit het westen bij ons 
ingedeeld zijn geworden, is trouwens een 
verhaal apart. De KNVB is begonnen aan 
een totale herindeling van de competities. 
Een onderdeel daarvan is de keuze die 
verenigingen krijgen om op zaterdag of 
zondag te gaan spelen. Veel clubs uit de 
eerste klasse in het westen kozen voor de 
zaterdag, behalve TAC ’90 en Kruisland en 

HIER HAD UW 
ADVERTENTIE

KUNNEN STAAN!

SPONSOR@RKSVHEEZE.NL
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Op linksachter lijkt Niek van Bree een 
vaste waarde te worden. De van Nuenen 
afkomstige back zal zijn plaats wel moeten 
waarmaken.

Een aantal jonge spelers, die vorig 
seizoen al aan de hoofdmacht mochten 
ruiken, stromen nu definitief door naar de 
senioren: onder andere Jochem de Ruijter 
en Zef Bakermans dienen zich aan.
Verrassende ‘nieuwkomer’ Bas Verhappen 
is vanuit het derde doorgestegen en uit het 
tweede is er mogelijk ook een plaats voor 
Matthijs Veerman en Jasper Hydra.
Gelukkig is een groot deel van het 
eerste intact gebleven en kunnen de 
nieuwelingen snel ingepast worden. Toch 
is mijn persoonlijke inschatting, dat ze het 

zo kwamen ze terecht in onze (zondag)
competitie. Het Haagse TAC ’90 kennen 
we nog uit de nacompetitie van vorig 
seizoen. Het Leidse Kruisland is nieuw. 
Nieuw zijn ook DOSKO (Bergen op Zoom) 
en Boshuizen. Uit de regio Tilburg is SC 
’t Zand eveneens nieuw en zijn VOAB en 
Sarto bekend uit een ver (zo’n jaar of tien) 
verleden. De enige derby’s die komend 
seizoen op de rol staan zijn die tegen 
Geldrop. Dat is de enige club die met ons is 
meeverhuisd.

Ook het komen en gaan van spelers is 
niets nieuws. Een aantal sterkhouders van 
het vaandelteam zijn weggevallen. De 
vraag is of we daar goede vervangers voor 
terugkrijgen.

NIEUW SEIZOEN HEEZE 1
TEKST: NICO VAN DER PALEN  /  BEELD: GERNIE HENSELMANS

HANDHAVING IN DE
EERSTE KLASSE IS TOCH 
WEL HET MINIMALE WAAR 
WE VOOR MOETEN GAAN

zeker niet makkelijk gaan krijgen. Maar 
dat is mijn gevoel en hoeft op zich niets te 
zeggen.

Een nieuw kunstgrasveld. Eindelijk 
is de droom van onze voorzitter 
werkelijkheid geworden. Het ligt niet in 
de bedoeling dat ons eerste op dit veld 
zijn competitiewedstrijden gaat spelen. 
Maar er kan bij ‘calamiteiten’ naar worden 
uitgeweken en natuurlijk op worden 
getraind. Als ze dan moeten spelen bij 
tegenstanders met kunstgras, dan zijn 
ze niet onvoorbereid. Er dient nog een 
aantal zaken rondom het veld te worden 
afgewerkt. Zoals het afstellen van de (led)
verlichting. Ook op andere velden is deze 
zuinige veldverlichting geïnstalleerd, 
duurzaam en kostenbesparend. We gaan 
met onze tijd mee!

In augustus zijn de voorbereidingen 
begonnen. De trainingen verliepen 
nog niet optimaal. Daar heeft, zoals 
we weten, de Brabantsedag veel mee 
te maken. Prioriteiten liggen even bij 
de wagenbouw en dan daarna nog op 
vakantie. Drie geplande oefenwedstrijden 
gingen verloren, maar dat is ook niet 
ongebruikelijk.

De eerste drie zondagen van september 
zijn er wedstrijden in de poulefase van de 
strijd om de regionale KNVB-beker. Dan zou 
de selectie er moeten staan. Waartoe dat 
kan leiden, hebben we in 2019 gemerkt. 
Het zal niet meevallen om dat te evenaren, 
maar er mag best een poging gewaagd 
worden.

Al met al belooft het een leuke competitie 
te worden. Waar het zal eindigen, is 
moeilijk te zeggen. Ik heb vanuit de 
technische staf nog geen ambities 
vernomen, maar volgens mij is handhaving 
in de eerste klasse toch wel het minimale 
waar we voor moeten gaan.

Ik wens alle teams van RKSV Heeze een 
goed en succesvol seizoen toe. Alle 
vrijwilligers zullen er zorg voor dragen 
dat iedereen vooruit kan en alles zo veel 
mogelijk geregeld is. Het plezier in het 
spelletje dienen we zelf bij te dragen en dat 
gaat zeker lukken. Toch?!

NIEUW SEIZOEN HEEZE 1
TEKST: NICO VAN DER PALEN  /  BEELD: GERNIE HENSELMANS
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Enigszins in de schaduw van ons 
vaandelteam speelde Heeze 2, oftewel 
’t Twidde, afgelopen seizoen gewoon 
weer op het allerhoogste niveau 
(reserve hoofdklasse). Vooraf werd door 
sommige doomdenkers gedacht dat dit 
wel eens een heel zwaar seizoen zou 
kunnen worden; de teams die bestreden 
moesten worden kwamen namelijk 
van verenigingen die vrijwel allemaal 
substantieel meer leden hebben. 

De competitie startte thuis tegen het 
veel sterker geachte JEKA 2 uit Breda. 
Echter, een heus Heezers collectief 
stuurde de gasten terug de bus in met 
een 5-1 nederlaag. Een prachtig begin. 
In de weken die volgden, werd echter 
weer eens duidelijk dat een “tweede” 
team altijd in dienst staat van het 
eerste. Blessures, schorsingen en andere 
redenen van afwezigheid moeten immers 
opgevangen worden door spelers die (bijna) 
gelijkwaardig zijn en dan kom je al snel uit 
bij Heeze 2.

Dit laatstgenoemde team dient echter 
ook steeds voldoende spelers te hebben 
en daarom moest er al snel een beroep 
gedaan worden op de lagere senioren 
en op de Jo19-1. Toen in november 2021 
de zoveelste lockdown een feit werd 
en de competitie voor onbepaalde tijd 
werd stilgelegd stond ’t Twidde rond de 
middenmoot, een prima notering.
Toen na de verplicht lange winterstop 
de competitie werd hervat, zat het team 
allesbehalve ruim in de spelers. Nog meer 
dan in de eerste competitiehelft moest 
steevast een beroep worden gedaan op 
spelers van buiten de selectie. Gelukkig is 

OPVALLEND 
EINDE

dit steeds in goed overleg gegaan met de 
begeleiding van de betreffende teams.  

RIJEN NAAR RIJEN
Op 13 maart vond een zeer merkwaardige 
wedstrijd plaats, uit bij Rijen. En ja, dat 
is (sorry voor deze te flauwe grap) een 
flink eind rij(d)en. Heeze kwam op 0-1; 
de tegenstander dacht daarna op gelijke 
hoogte te komen, maar de scheids keurde 
het doelpunt af, na interventie van een zeer 
eerlijke Heezerse invalvlagger. De coach 
van de tegenstander was het hier niet mee 
eens en liet dit verbaal merken; hij kreeg 
rood, maar bleef zijn ongenoegen uiten. De 
scheids staakte de wedstrijd toen tijdelijk. 
Na een afkoelingsperiode werd de eerste 
helft zonder incidenten uitgespeeld. In het 
tweede bedrijf ging het alsnog helemaal 
mis bij de scheids: hij gaf de thuisploeg 
maar liefst vier (!) rode kaarten voor nou 
niet bepaald de zwaarste overtredingen. En 
tot overmaat van ramp besloot hij daarna 
definitief te staken. Stand: 0-1 en nog 22 
minuten op het bord.

In de dagen die volgden, werd er door 
verschillende personen binnen onze 
club contact gelegd met de KNVB. Deze 
bond toonde zich helaas weer eens van 
zijn slechtste kant: overleg was niet 
mogelijk: de wedstrijd zou en moest 
uitgespeeld worden op een dinsdagavond. 
En dus moest ‘t Twidde voor 22 minuten 
voetballen (en zo’n 100 minuten in de auto) 
komen opdraven. En dat dus tegen slechts 
7 tegenstanders… Gelukkig werd er nog 
vier keer gescoord door de uitspelende 
ploeg en kon Heeze deze zwarte bladzijde 
in het boek “KNVB en flexibiliteit” gelukkig 
omslaan.

TILBURGS ONDERONSJE
Het seizoen naderde zijn einde; al 
zo’n zeven wedstrijden voor de laatste 
had  ’t Twidde zich “veilig gespeeld”. 
Uiteindelijk bleek dit team van maar 
liefst 50 - we hebben het nageteld- 
spelers gebruik gemaakt te hebben 
tijdens het hele seizoen! En net als ons 
vaandelteam zou Heeze 2 zelfs nog 
een periodekampioenschap kunnen 
binnenhalen. Aangezien promotie niet 
mogelijk is, betekent een periodetitel 
deelname aan het bekertoernooi voor 
standaardteams. Het zou toch leuk zijn om 
te proberen bijvoorbeeld Sterksel of DOSL 
dwars te zitten…

In de laatste wedstrijd moest Heeze 2 
met vijf doelpunten verschil winnen van 
het Tilburgse SC ’t Zand om concurrent 
Sarto, eveneens afkomstig uit Tilburg, 
voor te blijven. En dit werd de wedstrijd 
die letterlijk maar geen wedstrijd werd! ’t 
Zand meldde zich een aantal dagen vooraf 
af aangezien zij geen team op de been 
zouden kunnen brengen; heel vreemd als 
je constateert dat alle andere teams van 
hun vereniging die dag vrij waren! Maar nog 
vreemder was de reactie van de almachtige 
KNVB: deze verplaatste de wedstrijd 
doodleuk naar de week daarna. Met veel 
tegenzin werd dit geaccepteerd door onze 
club.

De week erna zou het dan gaan 
gebeuren: Heeze 2 kon periodekampioen 
worden! Alle ingrediënten waren daar: 
gemotiveerde en fitte spelers, een 
doortastende scheidsrechter, prachtig 
weer, toeschouwers, een gevulde tap voor 
na afloop… Kortom: beginnen maar. En 
toen bleek dat nog één niet onbelangrijk 
ingrediënt ontbrak: de tegenstander. En 
wie wij als thuisclub ook belden in Tilburg 
en wie de scheidsrechter ook belde van 
de KNVB: een Tilburgse tegenstander 
kwam er niet… Inmiddels had een ieder 

wel een vermoeden hoe het zat: Sarto en 
’t Zand zijn bevriende verenigingen en 
’t Zand zou liever hebben dat Sarto de 
periodetitel zou winnen dan Heeze. En als 
Heeze niet kon voetballen, konden ze ook 
geen periodetitel binnenhalen, zo zou de 
Tilburgse gedachte zijn geweest… Iedereen 
kon dus weer omkleden, de scheids en de 
toeschouwers konden weer naar huis en 
de tap werd minder hard geplunderd dan 
verwacht.

EEN KLEIN WONDER
Maar dan…, enkele dagen later gebeurde 
er alsnog een klein wonder: de KNVB 
toonde zowaar iets van menselijkheid. 
Besloten werd dat zowel Sarto als Heeze 
een periodetitel kreeg toebedeeld, wat 
betekent dat ‘t Twidde mag uitkomen in het 
standaard bekertoernooi. Een bizar einde 
van een opvallend seizoen. Zeker voor de 
spelers die stoppen of vertrekken, toch een 
mooi afscheid!

En laat de loting nou inmiddels ook nog 
eens bepaald hebben dat zowel DOSL als 
Sterksel tegenstander zijn in de eerste 
ronde van de beker!  

SEIZOEN HEEZE 2
TEKST: MICHIEL THURLINGS  /  BEELD: GERNIE HENSELMANS

SEIZOEN HEEZE 2
TEKST: MICHIEL THURLINGS  /  BEELD: GERNIE HENSELMANS



24 25ZATERDAGIMPRESSIE
BEELD: GERNIE HENSELMANS

ZATERDAGIMPRESSIE
BEELD: GERNIE HENSELMANS



2726 SPAARACTIE ALBERT HEIJN BOONAERTS
TEKST: PETER VAN HOEK  /  BEELD: CLUBFUND ACTIE

I N T E R I E U R W E R K E N

S N O E I J E N    L U I J T E N

EXPERTS IN HET CREËREN VAN 
OP MAAT GEMAAKTE INTERIEURS MEER ZIEN?

VOLG ONS OP

WWW.SNOEIJENLUIJTENINTERIEURWERKEN.NL

INFO@SNOEI JENLUI JTEN INTER IEURWERK EN.NL

+31 (0)6 41 13 09 13

MEER INFO

AUTO SERVICE HEEZE
GESPECIALISEERD IN FORD

Onderhoud en reparties van
ALLE MERKEN

OOK bedrijfswagens
Schadeherstel en taxaties

APK keuringen

Oude Stationsstraat 23

5591 JH Heeze

06-31216006

Alle leden van RKSV Heeze ontvangen tegen 
inlevering van deze coupon 

de contributie als korting 
op ieder lespakket!

Autorijschool DE BRUG 
Cyril Eichhorn 
Schepenbank 1 
5591 KJ  Heeze  

Tel: 06 - 4143 1838 
www.rijschooldebrug.nl 
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En opnieuw wordt de RKSV Heeze 
(maar ook andere verenigingen) 
door AH-Boonaerts verrast met een 
nieuwe sensationele clubactie die onze 
clubkas kan spekken. De mate waarin 
hangt natuurlijk nauw samen met de 
medewerking van onze leden.

Zonder in dit artikel al te gedetailleerd 
verslag te doen van deze nieuwe AH-
clubactie - in de regionale media 
zal hieraan ruime aandacht worden 
geschonken - willen we toch wel ’n tipje van 
de sluier oplichten.

Waar de actie in elk geval op neer komt 
is als volgt: ALLE leden krijgen tijdens de 
actie een persoonlijke online FANshop. 
Daarmee is een groot aantal leuke en 
persoonlijke artikelen te bestellen voorzien 

van het clublogo en eigen (spelers)foto 
hierop. ‘Betalen’ gebeurt door middel 
van actiezegels die AH-Boonaerts gratis 
verstrekt bij elke € 10,= aan boodschappen. 
Bij verzilvering van deze opgespaarde 
zegels gaat een vast bedrag rechtsreeks 
naar onze clubkas! Nadere informatie 
hieromtrent zal binnenkort worden 
verstrekt via de media.

Ook de RKSV Heeze heeft het volste 
vertrouwen dat - met medewerking van 
onze leden - deze nieuwe AH-clubactie 
wederom zal leiden tot een win-winsituatie 
welke zijn weerga niet kent.

SPAAR VOOR UNIEKE 
FANARTIKELEN!
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Misschien is dat wel de bedoeling: de tegenpartij 
in de war brengen. Ik vrees dat het een ander 
effect heeft. Met zo’n shirt is je zelfvertrouwen 
gelijk verdwenen. We gaan naar Groningen.
O help! Een soort Disney versie van The Matrix. 
Proberen ze de tegenstander te hypnotiseren? 
Vitesse, hmmm. Bij FC Volendam zijn de uitshirts 
best oké, maar daar zijn de thuisshirts bagger. 
Dat geldt trouwens ook voor Fortuna. Dat ziet 
eruit alsof er tien keepers in het veld staan. 

Wat is dit allemaal!? Shirts met rare schaduwen, 
met gedateerde retro-kraagjes, een knalgeel 
shirt dat hetzelfde effect teweeg brengt als je 
vijf minuten recht in de zon hebt gekeken, een 
poloshirt dat je ook kunt aantrekken als je naar 
kantoor gaat, origami motieven, een shirt dat 
geschikt is voor een dubieus glowstick feest, dan 
is er ook nog een club met een best mooi klassiek 
shirt maar dat nog net verknald wordt door gekke 
mouwen met ingewikkelde kleurschakeringen, 
een shirt dat eruit ziet alsof er flink met pizza op 
geknoeid is, en een shirt dat ik aan zou doen als 
ik ga schilderen. 

Bij het jeugdvoetbal gaat het er anders aan toe. 
Daar mag het uitspelende team altijd in het 
eigen tenue spelen. Als dat teveel gelijkenis 
vertoont met het thuisspelend team, moet de 
thuisclub een ander ‘thuisshirt’ aandoen. Laten 
we eens kijken naar een willekeurig team van 
Heeze. Bijvoorbeeld JO15-1. Schitterend gewoon! 
Het kan dus wel!

Graspol

Het seizoen is nog maar net begonnen, of daar 
zijn ze weer: de bizarre uit-shirts. Wat hebben de 
designers weer hun best gedaan om ons schrik 
aan te jagen. En dan de spelers van de clubs die 
als fotomodel dienen om het aan te prijzen. De 
een kijkt alsof hij drie dagen niet geslapen heeft, 
een ander kijkt alsof hij net een portie bedorven 
garnalen gegeten heeft, weer een ander zou 
zo mee kunnen doen met een barbershop 
kwartet. Een ding hebben ze gemeen: ze kijken 
allemaal chagrijnig. Ik vermoed dat sommigen 
bij uitwedstrijden het liefst op de bank mogen 
blijven zitten. Dan hoeven ze dat rare shirt 
niet aan. Het dissoneert met hun kapsel. Kijk 
even op de site van RKC Waalwijk. Daar poseert 
Michiel Kramer in een Keukenhofdecor met 
zo’n overdaad aan weelderige bloemen dat het 
shirt van Kramer nauwelijks opvalt. En dan die 
geweldige tekst erbij: “Overheersend zwart 
met vier blauwe klauwen links en vier gele 
klauwen rechtsonder”. Ik vrees dat hier lang over 
nagedacht is.

Neem nou het uitshirt van Go Ahead Eagles. 
Mijn oma had theedoeken die er zo uitzagen. 
Maar dan zonder kraagje. Echt heel erg: het 
zwartgeblakerde uitshirt van FC Emmen. Alsof er 
een elftal schoorsteenvegers op het veld staat. 
Bij PSV kunnen ze er ook iets van. Op dit shirt kun 
je een schaakpartij spelen. Alleen jammer dat de 
kleuren net iets te weinig contrasteren. NEC dan. 
Nee, dit kan echt niet! Hier ga ik verder niks over 
zeggen. Mijn ergernis is te groot. Kijk zelf even op 
hun website.

FC Utrecht heeft een uitshirt met heel rare 
patronen. Ik word er duizelig van. 

SCHOORSTEEN-
VEGERS

COLUMN
TEKST: GRASPOL

Op zondag 6 mei 2018 speelde Heeze uit tegen 
Someren, een directe concurrent in de titelstrijd 
in de 2e klasse F.  Gerard Slegers van SV Someren 
schreef destijds dit verslag.

Someren - Op sportpark De Potacker leed Someren 
een gevoelige 1-5 nederlaag tegen nummer 2 
Heeze. Het was de grootste thuisnederlaag van 
het afgelopen decennium. Zelfs in het seizoen 
2013-2014  - toen Someren degradeerde uit de 
hoofdklasse -  kregen de blauw-witten in eigen huis 
niet zoveel tegentreffers om de oren.
  
De vele toeschouwers zagen aanvankelijk een open 
wedstrijd met twee ploegen die voor de overwinning 
vochten. Someren moest vooral op zijn hoede zijn 
voor Ivo Moerenhout, de snelle en fysiek sterke 
aanvaller van Heeze, die dit seizoen aan de lopende 
band scoort. Al in de derde minuut speelde hij 
zich vrij op links, maar zijn schot werd met de voet 
gekeerd door Maarten Werts. Ook Gijs Moerenhout 
vond  de Somerense doelman op zijn weg. De 
thuisclub kreeg mogelijkheden via Nick Kusters, 
die een vrije trap rakelings naast het doel schoot 
en Koen de Louw, die pech had dat zijn kopbal 
op de lat belandde. Na een half uur kwamen de 
gasten op voorsprong. Ivo Moerenhout omzeilde de 
buitenspelval en het Heezer goudhaantje zette zijn 
team eenvoudig op een 0-1 voorsprong. Someren 
slaagde er niet in om na dat doelpunt veel terug te 
doen. Het team van Jurgen de Haan speelde in een 
te traag tempo naar voren en bovendien was de 
passing vaak onnauwkeurig. De aanvallen van de 
gasten werden veel directer en sneller uitgevoerd.

SOMEREN KRIJGT
VOETBALLES VAN HEEZE
SOMEREN 1 - RKSV HEEZE 1:  1 – 5

In de tweede helft werd laatste man Stijn Kusters op 
het middenveld geposteerd en zijn verdedigende 
taak werd overgenomen door Dirk Driessen. 
Someren wilde meer aanvalskracht en dat had al 
snel succes, want in de 48ste minuut bracht Nick 
Kusters zijn team uit een vrije trap op gelijke hoogte, 
1-1. Even leek de wedstrijd te kantelen, maar binnen 
het uur was het weer Ivo Moerenhout, die Heeze 
opnieuw op voorsprong zette. Enkele minuten later 
zorgde Koen van Lierop na een afgeslagen aanval 
met een prachtige uithaal voor de 1-3.

Om nog iets aan de achterstand te kunnen doen, 
besloot de technische staf van Someren om een 
verdediger te offeren en een extra aanvaller in de 
brengen. Een risicovolle ingreep tegen het meest 
scorende team van de 2e klasse F, zo bleek in de 
slotfase. Drie minuten voor tijd ging Jorg van Galen 
alleen op doelman Werts af en met een goede 
breedtepass gaf hij Gijs Moerenhout een niet de 
missen kans, 1-4. in blessuretijd maakte Van Galen 
zelf er ook nog 1-5 van.
 
EFC en Heeze gaan in de komende wedstrijden 
uitmaken wie de kampioen in de 2e klasse F wordt. 
Voor Someren rest (als winnaar van de eerste 
periodetitel) alleen nog de nacompetitie.
 
 
 

WEDSTRIJD VAN TOEN
TEKST: GERARD SLEGERS  /  BEELD: JAN VAN DE BROEK
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GESLAAGD
VOOR EHBO 
 
In mei j. behaalden Nikki Zomers, Lieke Klaus, Marij 
Methorst en Chris de Ruijter hun EHBO diploma. 
Proficiat! 

HEB JE EEN TIP
VOOR DE LINK? 
 
Soms krijgen we als redactie van de Link achteraf
wel eens vragen als “Waarom hebben niet geschreven 
over...?” Dat zouden we natuurlijk heel graag gedaan 
hebben, maar vaak weten wij niet wat er allemaal 
speelt in de vereniging.

Heb je iets interessants meegemaakt of zou je graag 
willen dat er aan een bepaald onderwerp aandacht 
besteed wordt in de Link, geef ons dan een tip! Je mag 
natuurlijk ook zelf een bijdrage insturen. Dit kan op het 
volgend mailadres: link@rksvheeze.nl. Wij nemen dan 
contact met je op. Op deze manier kunnen we de Link 
voor iedereen interessant houden.

WIE KENT ZE NOG? 
 
Deze foto kwam bij Piet Adriaans uit zijn archief 
(waarvoor dank Piet!). Wie kent deze jongens nog?

CLUBMAN VAN HET 
JAAR: AD VAN BREDA 
 
Ad van Breda is al jarenlang actief voor de club 
bezig. Hij was o.a. leider van meerdere (jeugd)teams, 
scheidsrechter jeugd en senioren, vaste grensrechter 
bij Heeze 2 en A1/JO19-1. Kortom het bestuur vindt  
dat Ad deze waardering van clubman van het jaar ten 
zeerste verdient.

Onlangs moest hij om gezondheidsredenen plotseling 
afscheid nemen als grensrechter bij Heeze 2, maar 
zodra zijn gezondheid het weer toe laat komt hij weer 
fluiten bij de jeugd. Ad, van harte gefeliciteerd!  

NOOT: in LINK 5 van afgelopen seizoen is een 
uitgebreid artikel te lezen over Ad.  

YOUNG TALENT 
AWARD: NIKKI ZOMERS 
 
Nikki Zomers zet zich ondanks haar jeugdige leeftijd 
(23) ook al jarenlang voor de club in. Ze is o.a. zeer 
actief met het organiseren met de Clubdag, helpt bij El 
Grisio, en was op jeugdige leeftijd al trainster van een 
nieuw meidenteam.

Onlangs haalde ze haar EHBO diploma. Ze is altijd 
van de partij. Het bestuur heeft gemeend dat Nikki 
deze waardering ten zeerste verdient! Nikki, van harte 
gefeliciteerd! 

NOOT: in een volgende LINK komt een uitgebreid 
artikel over Nikki. 
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Om het mogelijk te maken, dat er op zondag 
door alle teams gevoetbald kan worden, 
moet er achter de schermen wel het een 
en ander gebeuren. Dit wordt verzorgd 
door het wedstrijdsecretariaat, ook wel de 
bestuurskamerdienst genoemd. Elke zondag zijn 
er twee vrijwilligers aanwezig om alles in goede 
banen te leiden op Het Lambrek.

EVEN VOORSTELLEN
Momenteel bestaat het team uit zeven mannen 
(vrouwen zijn ook welkom!) die bij toerbeurt op 
zondag aanwezig zijn op Het Lambrek om ervoor te 
zorgen dat alle thuiswedstrijden gespeeld kunnen 
worden. Het is een groep van mensen die bijna 
allemaal al vele jaren bij de club betrokken zijn in 
allerlei geledingen en nog steeds graag hun steentje 
bijdragen. Momenteel bestaat het team uit Frans 
van den Broek, Kees van den Groenendaal, Wim 
Jongen, Nico van der Palen, Gerard van Seggelen, 
Henny Sloots en Willy Valkenburg. 

WAT GEBEURT ER ZO ALLEMAAL?
Half augustus komt de groep bij elkaar om het 
schema tot aan de winterstop in te vullen. Elke 
zondag zijn er dus twee mensen die dienst 
hebben. Een begint er al om 8.30 uur en de 
ander om 10.00 uur. Om 8.30 uur wordt het 
schema met daarop de indeling van de velden, 
kleedkamers en scheidsrechters geprint en op het 
mededelingenbord opgehangen, zodat iedereen 
weet waar hij of zij moet zijn. De kleedkamers 
worden nog even nagelopen en indien nodig 
geveegd. Nadat de koffie is gezet druppelen de 
eerste gasten binnen. Intussen liggen ook de 
wedstijdballen en de vlaggen voor de assistent-
scheidrechters klaar. De scheidsrechters worden 
ontvangen en de hoekvlaggen worden klaargezet 

WEDSTRIJD-
SECRETARIAAT
OP ZONDAG

door de teams. Als alles geregeld is kunnen om 
10.00 uur de eerste wedstrijden beginnen. Intussen 
meldt zich ook de tweede man van dienst. Er wordt 
eerst even bijgepraat om het laatste nieuws binnen 
de club uit te wisselen en daarna wordt het water 
opgezet voor de thee in de rust. Soms is het dan 
even rustig in de bestuurskamer, maar het gebeurt 
ook vaak, dat de een na de ander even binnen komt 
lopen met een vraag of mededeling. De thee wordt 
ingeschonken en bij de diverse kleedkamers gezet. 
Als de wedstrijden van 10.00 uur afgelopen zijn 
worden de scheidsrechters voorzien van een drankje 
en wordt even gecontroleerd of alle gegevens goed 
doorgegeven zijn aan de KNVB. Om 12.00 uur staan 
er weer wedstrijden op het programma en dan 
volgt hetzelfde ritueel. Rond 13.30 uur kan degene, 
die al op 8.30 uur begonnen is weer naar huis en 
de tweede man van dienst rondt alles af voor de 
rest van de dag. Als Heeze 1 thuis speelt, komt er 
nog wat extra werk bij zoals de ontvangst van de 
scheidsrechter en het bestuur en begeleiding van de 
tegenstander. Zo’n dag vliegt meestal voorbij en de 
sfeer is erg gezellig. Je bent van alles binnen de club 
op de hoogte en je hoort allerlei (sterke) verhalen.

OOK INTERESSE?
We kunnen altijd uitbreiding van ons team 
gebruiken. Dus, mannen en vrouwen binnen onze 
club: “Denk er eens over na!” Het zijn maar enkele 
zondagen per seizoen en hoe meer mensen we 
hebben, hoe minder vaak je een dienst hoeft te 
draaien. Als je interesse hebt, kun je altijd eens
een zondag meelopen. Sommige zondagen zijn
erg rustig en dan gebeurt er weinig spectaculairs, 
maar er zijn zondagen die erg druk en hectisch 
kunnen zijn. Loop op zondag gewoon eens
binnen bij de bestuurskamer en hopelijk word
je dan enthousiast.

WEDSTRIJDSECRETARIAAT
TEKST: HENNY SLOOTS
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Nu iedereen weer dol en gelukkig op de 
velden staat en de eerste (gewonnen) 
wedstrijden een feit zijn, hebben de 
meeste van jullie het toch alweer over 
kampioen worden.

De uitspraak “meedoen is belangrijker dan 
winnen” kennen we bij de fanatieke teams 
van Heeze niet/nauwelijks, dus komen we 
nu al een beetje in de kampioensstemming 
door samen terug te blikken naar het 
kampioenschap van de JO17-1. Hoe zag de 
dag eruit? Waren er veel zenuwen of ging 
alles “van ‘t leien dakje’?

Samen met Koen Schenkels, voormalig 
keeper van de JO17-1 blikken we terug op 
deze geweldige officiële kampioensdag!
Het begon allemaal op zaterdag 14 mei, 
om 12:15 verzamelden we met het hele 
team bij De Zwaan om daar gezellig samen 
te lunchen. De laatste grapjes werden 
gemaakt aan de eettafel, want het was nu 
toch echt tijd om het seizoen spetterend 
af te sluiten! Met alle buiken gevuld 
vertrokken we vanuit de Zwaan naar het 
sportpark. En jawel… Op de fiets… 
Wanneer we aankwamen, zagen we daar 
de vrachtwagen met trailer staan. De trailer 

YES!
WE MOGEN 
WEER!

werd al goed versierd door alle ouders 
omdat we meteen met het hele team de 
kleedkamer indoken…. Laten we maar 
zeggen dat er dringend tactisch overleg 
moest plaatsvinden ;)

Winnen of verliezen maakte niks meer uit 
voor de JO17-1. Het team was namelijk 
al eerder kampioen met de winnende pot 
tegen EFC op 23 april; RKSV Heeze won van 
EFC en de nummer 2 liet punten liggen die 
dag. Die zaterdag was volgens Koen een 
leuke, gezellige maar vooral opluchtende 
dag. Toch voelde het niet echt als kampioen 
zijn en keek het team erg uit naar de 
laatste thuiswedstrijd van het seizoen: de 
grote rivaal DOSL.

VUURWERK, FAKKELS
EN VEEL PUBLIEK
Ondanks dat niemand het kampioenschap 
meer zou afpakken van de JO17-1, heerste 
er toch een gezonde spanning. Ze zouden 
en moesten winnen van DOSL om zo het 
kampioenschap voor de 17-1 compleet te 
maken. De opstelling werd besproken en 
iedereen werd nog eens extra gemotiveerd 
door de trainers.

JEUGDREDACTIE
TEKST: STIJN BORGERS

Het naar buiten lopen was een moment 
om nooit meer te vergeten volgens Koen; 
het juichende publiek in combinatie met 
vuurwerk en de rood-groene fakkels liet de 
spanning zo net voor de wedstrijd nog even 
stijgen. Het fluitsignaal klonk en meteen 
kwam Heeze op een snelle voorsprong, na 
80 minuten gezweet te hebben won de 
17-1 met een overtuigende 4-1.

Juichen, juichen en nog eens juichen, het 
kampioenschap was nu officieel een feit.
De schaal, medailles en drankjes werden 
uitgedeeld en het team haastte zich dan 
ook naar de kantine om het traditionele 
kampioensfrietje te gaan nuttigen. Na lang 
te hebben nagepraat in de kantine was 
het tijd voor de ‘platte kar’. Oorverdovende 
muziek met juichende spelers trok door de 
straten van Heeze. Het was dan ook een 

onvergetelijke dag voor Koen en zijn team. 
Wat er in de loop van de avond gebeurd is, 
tja daar mocht ik niks meer over schrijven.

Zelf een onvergetelijke dag meegemaakt 
met je team en zou je dit graag willen delen 
met de link? Twijfel niet, neem contact op!
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Niet alleen keeper Koen Schenkels 
neemt ons mee naar ´de 
kampioensdag´. We hebben ook een 
interview met Job van den Bersselaar 
(15) afgelegd. Job speelt als sinds zijn 
vierde bij RKSV Heeze en was onderdeel 
van het kampioensteam van de JO17-
1. Hij vertelt over zijn ervaringen 
van afgelopen seizoen en neemt ons 
onder andere mee in zijn doelen voor 
aankomend voetbalseizoen en de jaren 
die volgen.

JOB OP WELKE POSITIE SPEEL
JE EN WIL JE JE SPEELSTIJL 
EENS BESCHRIJVEN?
‘Ik speel op de nummer 10 positie en dat 
is de rol van aanvallende middenvelder. Ik 
hou er van om veel aan de bal te komen. Ik 
wil graag het team helpen, daarnaast wil ik 
belangrijk zijn met het maken van goals en 
het geven van assists.’

BEN JE DAN MEER EEN 
SPELVERDELER OF EEN 
GOALGETTER?
‘Ik ben meer een spelverdeler dan 
goalgetter. Ik zie het spelletje goed voor me 
en wil niet alleen bepalend zijn met goals, 
maar ook belangrijk zijn in de passing en 
het creëren van kansen. Zo help ik het team 
beter.’

JOB VAN DEN 
BERSSELAAR

KLOPT HET DAT JE IN HET 
KAMPIOENSTEAM EEN JAAR 
JONGER WAS DAN DE MEESTE 
SPELERS?
‘Ja, dat klopt. Ik ben samen met Chris 
Walschot doorgeschoven naar de JO17-1. 
Wij hebben allebei een seizoen in de onder 
15 overgeslagen. Dit bleek uiteindelijk een 
goede beslissing te zijn geweest.’

WAT WAS RKSV HEEZE JO17-1’S 
GEHEIM VAN HET AFGELOPEN 
SEIZOEN?
‘Er was niet echt een geheim, maar als ik 
moest kiezen was het dat wij een hecht 
team waren en elkaar aanvulden in het veld 
en altijd ons best deden voor elkaar. We 
waren geen stelletje individualisten op het 
veld, maar een echt team. We gingen voor 
elkaar door het vuur en namen het voor 
elkaar op.’

HOE VERLIEP DE EERSTE 
SEIZOENSHELFT TEN OPZICHTE 
VAN DE TWEEDE?
‘Onze eerste seizoenshelft verliep matig, 
want wij waren nog niet goed op elkaar 
ingespeeld. Daarnaast hebben we ook 
meerdere wedstrijden domweg pech 
gehad. Gelukkig wisten we het roer om te 
zetten. In de tweede seizoenshelft viel alles 
onze kant op, we waren zeer dominant en 
hebben zo een geweldige reeks neer gezet.’

JEUGDREDACTIE
TEKST: JOEP VAN MIERLO

WAT VERANDERDE ER 
GEDURENDE HET SEIZOEN HET 
MEEST VOOR JOU, EN VOOR HET 
TEAM?
‘Wat voor mij het meest veranderd 
is gedurende het seizoen, is dat mijn 
teamgenoten goede vrienden van me 
werden. Hierdoor kon ik ook makkelijker 
eerlijk tegen ze zijn. Soms is het nodig om 
tijdens trainingen of wedstrijden ook eerlijk 
naar elkaar te kunnen zijn. Het niet altijd 
rozengeur en maneschijn. Door eerlijk te 
zijn ontwikkel je je als team. Hierdoor zijn 
we erg sterk geworden.’

KON JE GOED MET DE 
DRUK OMGAAN ALS 
KAMPIOENSKANDIDAAT?
‘Ik vond het heerlijk om met de druk van 
kampioenskandidaat om te gaan. Ik werd er 
alleen maar sterker en gemotiveerder van. 
Ik genoot er heel erg van.’

WAT WAS VOOR JOU 
NAAST NATUURLIJK HET 
KAMPIOENSCHAP DE MOOISTE 
WEDSTRIJD VAN HET SEIZOEN?
´De mooiste wedstrijd blijft dan toch 
de wedstrijd die wij tegen DOSL JO17-1 
speelde. We wisten thuis 4-1 van onze 
buren te winnen. Het is altijd extra lekker 
om de derby te winnen. Maar uit bij 
Marvilde JO17-1 kregen we na een 0-2 
overwinning de bevestiging dat het bijna 
niet meer mis kon gaan.´ 

IN WELK TEAM GA JE 
AANKOMEND SEIZOEN SPELEN?
‘Ik blijf komend seizoen nog een jaar in de 
JO17-1 van Heeze spelen.’

WAT ZIJN JE DOELEN VOOR HET 
KOMENDE SEIZOEN?
‘Mijn doelen voor het komende seizoen zijn 
lekker voetballen, samen genieten van het 
spelletje en bruikbaar zijn voor het team 

met goals, assists en mooi voetbal. Ik wil 
er weer een mooi en gezellig seizoen van 
maken.’

HEB JE NOG SPECIFIEKE 
VOETBALDROMEN?
‘Ik heb niet echt specifieke voetbaldromen, 
maar ik zou het heel mooi vinden als ik over 
een paar jaar samen met, mijn teamgenoot 
van afgelopen seizoen, Koen Duijts op het 
middenveld mag spelen bij het eerste van 
RKSV Heeze.’

WAT VOND JE VAN TRAINER 
RUUD LEIJSSEN DIE NA 
JULLIE SUCCES DE OVERSTAP 
HEEFT GEMAAKT NAAR SV 
BRANDEVOORT?
‘Ik heb Ruud altijd een fijne trainer 
gevonden, af en toe hadden we wat 
discussie, maar we zijn er altijd goed 
uitgekomen en we hebben veel aan hem te 
danken. Maar Ruud had nooit zo’n succes 
gehad vorig seizoen zonder de andere 
trainers Petro Bukkems, Martijn van den 
Bersselaar, Mike van Stratum en onze 
vlagger Koen van der Velden.’

Wij willen Job van den Bersselaar en Koen 
Schenkels bedanken voor deze interviews. 
Het was al een aantal jaren geleden dat een 
jeugdteam van RKSV Heeze kampioen wist 
te worden in de eerste klasse. Dit maakt 
het kampioenschap van de JO17-1 van 
vorig jaar alleen maar specialer. Weten zij 
dit jaar het kampioenschap te prolongeren? 
Dat is voor nu nog de vraag. Maar een ding 
is duidelijk: het nieuwe voetbalseizoen is 
eindelijk weer begonnen!
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